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Kultúrna komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

       
 
Košice: 

  
10. 04. 2024 

Číslo:  04791/2024/OK/14254 

Vybavuje: PhDr. Jana Knežová, PhD. 
tajomníčka komisie 
email: jana.knezova@vucke.sk 
telefón: 055/7268 271 

 
 

ZÁPISNICA 
z 10. rokovania Kultúrnej komisie Zastupiteľstva Košického         

samosprávneho kraja, konaného dňa 09. 04. 2024 
      v Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v Košiciach              

zasadačka č. 310 (2. poschodie)           
       

PROGRAM  ROKOVANIA 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  
2.  Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
3.  Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2023 
4.  I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 
5.  Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 – 2026  
6.  Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26,    

 Michalovce 
7.  Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb Košického   

 samosprávneho kraja 2020+ 
8.  Talenty kraja – rozvojový program (bod z plánu úloh komisie na 1.polrok 2024) 
9.  Návrhy, podnety a požiadavky  
10.  Rôzne 
11.  Záver 
 
K bodu č. 1   
Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu zasadnutia komisie 
Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 10. rokovanie komisie.  
 
Predseda komisie uviedol, že z celkového počtu 23 členov komisie je prítomných 15 členov, čo je 
nadpolovičná väčšina a  komisia je uznášaniaschopná. Svoju neúčasť na rokovaní komisie 
ospravedlnili 2 členovia.  
Predseda informoval, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely 
zhotovenia zápisnice.  
Návrh programu rokovania komisie bol všetkým členom komisie zaslaný e-mailom. 
Predseda požiadal členov komisie o pripomienky alebo doplnenia k predloženému programu. 
Žiadne doplnenia ani pripomienky k programu neboli vznesené. 
 
Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku. 
 
Uznesenie č. 8/2024 
Komisia schvaľuje program 10. rokovania komisie. 
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Hlasovanie č. 1  
Prítomní:  15 
Za: 15                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 
 
Predseda komisie skonštatoval, že program rokovania komisie bol schválený. 
 
Na rokovanie komisie prišiel 1 člen komisie, počet prítomných: 16 
 
K bodu č. 2   
Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 
Vyjadrenie:  
PhDr. Jana Knežová, PhD. – zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK, vedúca odboru kultúry uviedla, že nie sú 
evidované žiadne nesplnené uznesenia ani požiadavky z komisie. 
 
Bez diskusie. 
 
Uznesenie č. 9/2024 
Komisia berie na vedomie informáciu týkajúcu sa plnenia uznesení a požiadaviek z komisie.  
 
Hlasovanie č. 2  
Prítomní: 16 
Za: 16                                    Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
 
Na rokovanie komisie prišla 1 členka komisie, počet prítomných: 17 
 
K bodu č. 3     
Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2023 
Vyjadrenie: Za spracovateľov materiálu boli prítomní:  Ing. Róbert Gima – zástupca riaditeľa 
Úradu KSK, poverený riadením odboru financií a Ing. Kvetoslava Lipovská – vedúca referátu 
rozpočtu odboru financií, ktorá informovala o obsahu textovej a tabuľkovej časti predkladaného 
materiálu.  
 
Diskusia: 
Mgr. art. Ľubica Blaškovičová vystúpila s  otázkou týkajúcou sa rozpočtu, konkrétne  
financovania projektu  Kreatívneho centra  KSK. Predložená otázka bola zodpovedaná PhDr. 
Janou Knežovou, PhD., vo vecne príslušnom bode rokovania a to v bode č. 4.  
 
Uznesenie č. 10/2024 
Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 
návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 3  
Prítomní: 17 
Za: 17                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
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K bodu č. 4    
I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 
Vyjadrenie: Za spracovateľov materiálu boli prítomní:  Ing. Róbert Gima – zástupca riaditeľa 
Úradu KSK, poverený riadením odboru financií a Ing. Kvetoslava Lipovská – vedúca referátu 
rozpočtu odboru financií, ktorá informovala o predloženom návrhu úpravy rozpočtu,                     
o konkrétnych  položkách, ktorých sa úprava rozpočtu týka aj so zdôvodnením. Čo sa týka  
rozpočtu projektu Krajského kreatívneho centra odovzdala slovo PhDr. Jane Knežovej. Tá 
informovala, že došlo k  začleneniu projektu Kreatívneho centra KSK pod Inovačné centrum 
KSK, nakoľko oba projekty majú mnoho spoločných aktivít a vytvorila sa investičná akcia s 
názvom Inovačno-kreatívna štvrť na Strojárenskej ul. v Košiciach. Následne informovala 
o pripravovaných krokoch a plánovaných etapách aktualizovaného projektu.  V jeho financovaní  
sa pokračuje kombináciou finančných prostriedkov z interných a externých zdrojov.  
 
Na rokovanie komisie prišli 2 členovia komisie, počet prítomných: 19 
 
Bez diskusie. 
 
Uznesenie č. 11/2024 
Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 
návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 4  
Prítomní: 19 
Za: 19                                  Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
 
K bodu č. 5     
Koncepcia rozvoja sociálnych služieb v Košickom samosprávnom kraji na roky 2024 – 2026 
Vyjadrenie: Za spracovateľov materiálu boli prítomní  Ing. Vladimír Pauco – poverený riadením 
odboru sociálnych vecí a Ing. Agáta Šafráneková, ktorá v krátkosti informovala o obsahu 
predkladaného materiálu. 
 
Bez diskusie. 
 
Uznesenie č. 12/2024 
Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 
návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 5  
Prítomní: 19 
Za:  19                                  Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
 
K bodu č. 6   
Návrh VZN KSK o zriadení Jazykovej školy ako súčasti Gymnázia, Ľudovíta Štúra 26,   
Michalovce 
Vyjadrenie: RNDr. Ivana Péchyová z odboru školstva informovala o obsahu predloženého 
materiálu. 
 
Bez diskusie. 
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Uznesenie č. 13/2024 
Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 
návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 6  
Prítomní: 19 
Za:  19                                   Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
 
K bodu č. 7  
Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/služieb Košického  
samosprávneho kraja 2020+ 
Vyjadrenie:  Ing. Jozef Junák z odboru regionálneho rozvoja informoval formou pripravenej 
prezentácie o strategickej a analytickej časti predkladaného materiálu. 
 
Diskusia:  
Mgr. art. Ľubica Blaškovičová sa vyjadrila, že sa jedná o veľmi dobre spracovaný materiál. 
Uviedla, že čo sa týka prehľadu legislatívy týkajúcej sa kultúry uvedenej v analytickej časti, sú to 
stále platné zákony ešte z 90-tich rokov. Nie je to však problém KSK a bolo by vhodné to riešiť na 
národnej parlamentnej úrovni. 
 
Uznesenie č. 14/2024 
Komisia odporúča  zastupiteľstvu  predložený  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 
návrhu na uznesenie. 
 
Hlasovanie č. 7  
Prítomní: 19 
Za:  19                                  Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
 
K bodu č. 8   
Talenty kraja – rozvojový program (bod z plánu úloh komisie na 1.polrok 2024) 
Vyjadrenie: PhDr. Jana Knežová, PhD., zástupkyňa riaditeľa Úradu KSK, vedúca odboru kultúry   
predstavila program a webovú platformu „Talenty kraja“. Objasnila ciele a východiská programu,  
prebiehajúce a pripravované súťaže a ďalšie aktivity na podporu neprofesionálneho umenia 
v kraji. 
 
Diskusia:  
JUDr. Ferenc Boczán sa opýtal, kedy sa táto platforma bude prezentovať verejnosti. 
PhDr. Jana Knežová, PhD. uviedla, že do konca apríla ešte prebieha napĺňanie portálu a slávnostne 
bude predstavený v rámci Župných dní KSK. 
Ing. Ján Varga sa informoval, ohľadom ďalších možností propagácie. PhDr. Jana Knežová, PhD. 
informovala, že je pripravený samostatný komunikačný plán a propagácia bude prebiehať najmä 
v online priestore. 
 
Uznesenie č. 15/2024 
Komisia berie na vedomie informáciu o rozvojovom programe „Talenty kraja“. 
 
Hlasovanie č. 8  
Prítomní: 19 
Za:  19                                  Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený 
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K bodu č. 9  
Návrhy, podnety a požiadavky 
Župné dni KSK 
PhDr. Róbert Schwarcz sa informoval ohľadom programu Župných dní KSK. 
PhDr. Jana Knežová, PhD. poskytla  členom komisie informácie týkajúce sa prípravy, 
programovej ponuky a informovala o priebehu pripravovaných Župných dní KSK, ktoré sa budú 
konať vo všetkých regiónoch v termíne 23.4.2024 -17.5.2024. Dňa 23.4. 2024 bude 100. výročie 
od prvého zasadnutia Košickej župy a v tento deň sa zároveň uskutoční slávnostné zasadnutie 
Zastupiteľstva KSK. 
 
Návrhy, podnety a požiadavky neboli vznesené. 
 
K bodu č. 10  
Rôzne 
Informácie z oblasti kultúry: 
PhDr. Jana Knežová, PhD. v bode rôzne informovala o prebiehajúcich kultúrnych aktivitách, 
osobitne poukázala na  ukončenie investičného projektu Kúria Zuzana v Markušovciach. 
Predstavila najbližšiu programovú ponuku v oblasti kultúry a pozvala členov komisie na 
pripravované kultúrne podujatia v mesiacoch apríl až jún. 
Predseda komisie sa poďakoval za poskytnuté informácie. 
 
K bodu č. 11 
Záver 
Predseda komisie na záver informoval členov komisie, že nasledujúci termín  rokovania komisie 
je 4. 6. 2024. Poďakoval sa členom komisie za účasť a ukončil rokovanie komisie.  
 

Rokovanie komisie bolo ukončené o 10:17 hod.  

 
 
 

       .................................................                                            ................................................... 
     PhDr. Jana Knežová, PhD.                                                            Pavol Burdiga 
            tajomníčka komisie                                                               predseda komisie 


